
 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte i Svensk förening för allmänmedicin på Teams 2024-04-08  
kl 20.00-21.15 

 

Närvarande 
Magnus Isacson (MI), ordförande 
Andreas Stomby (AS), vetenskaplig sekreterare 
Panteha Hatefi (PH), kassör 
Linda Sandberg (LS), ledamot 
Andreas Thörneby (AT), ledamot 
Emil Péclard (EP), vice ordförande 
 
Adjungerade 
Isabelle Körner Johnsson (IKJ), kansliet 
 
Förhinder 
Anders Lundqvist (AL), facklig sekreterare 
Åke Åkesson (ÅÅ), ledamot 
Helene Swärd (HS), kansliet 
 

 

§ 92 Mötet öppnades av ordförande. 
 

§ 93 Dagordningen fastställdes. 
 

§ 94 Föregående Att-göra-lista gicks igenom och en del poster kvarstår.  
-Lösningen för hanteringen av IT blir att SFAM avslutar med Gustav och fortsätter med 
pappa Mikael Björk Jelving provar ett halvår och utvärdering. 
-Fredrik Berntsson Semb har inkommit med jävsdeklaration.  
-MI har varit på introduktionsmöte för nationell strategi för allergiområdet.  
-Jacob to Baben och Ulrika Elmroth vill köra igång podden.  
-Tova de Ruvo Lohmann som representant för studierektorsnätverket är välkommen till 
Steningevik och fått inbjudan. 
-Ingen lokalförening vill ännu ansvara för Kongressen 2025. Skåne ska ha möte och vi 
inväntar besked från Sthlm.  
-Anders Hernborg har tackat nej till rollen som ansvarig utgivare för AllmänMedicin. AT 
tar ett varv till och hör om någon intresserad. 
- AL Skickat nyhetsbrev. 
-PH meddelar att Kongressbudgeten är klar. 
-Remissvar till Vi kan bättre! Inskickat till Socialdepartementet. 
 

§ 95 Ekonomi 
PH har skrivit förslag på budget och önskar få den godkänd av styrelsen. PH går igenom 
budgeten för 2024. Sammanfattningsvis så ökar intäkterna, bland annat tack vare 
Kongressen. SFAM har investeringar på 1,4 miljoner kr 2024 som inkluderar bland annat 
föreningsmöte på Steningevik och dubbla löner på kansliet under en period. Sedan även 



 
 

en del rena utgiftsökningar såsom löner, arvodesökningar, kompetensvärderingkurser, 
eventuell ny styrelsemedlem med mera.  
Kompetensvärderingsrådet väntas inkomma med ytterligare extra kostnader.  
Beslut: SFAMs Budget för 2024 godkänds av styrelsen. St-dagarnas budget behöver ej 
styrelsens godkännande utan överlämnas till PH. 
 

§ 96 Forskning 
MI och AS har deltagit i SAFU-dagarna. Dag 2 skedde rundabordssamtal kring ämnet 
allmänmedicinsk forskning och kring ämnet forskning i sig. Ny ordförande i SAFU är 
Johan Ernöv professor på KI, specialist och bor i Falun. MI kommenterar att det vore kul 
om professorerna inom allmänmedicin var mer involverade i Kongressen och bidrog till 
att öka allmänintresset för forskning. AS sammanfattar att ett långsiktigt mål är att SFAM 
kommer närmare SAFU. 
 

§ 97 Remisser 
1. Internremiss av SLS Beredningsgrupp för primärvårdsfrågorsunderlag Vem kan vara 
fast läkarkontakt? (Remissversion).   
Vem ska svara på missiv till remissen? Svar ska ha inkommit senast den 15 maj 2024.  
Beslut: MI huvudansvarig, LS bollplank, alla läser och lämnar synpunkter till MI som 
sammanfattar. 
 
2. Remiss av betänkande Speciallivsmedel till barn inom öppen hälso- och sjukvård (SOU 
2023:71). 
Beslut: Styrelsen avstår denna remiss. EP kontaktar IP, Nätverket för barn- och 
ungdomshälsa då de kan få svara om de vill. Svar ska ha inkommit senast den 27 juni. 
 

§ 98 Nominering till expertgrupp Vårdansvarskommittén 
MI deltar i morgon på mötet och anmäler sitt intresse av att bli nominerad till 
expertgruppen, alla instämmer. 
Beslut: MI anmäler intresse och meddelar Socialdepartementet.  
 

§ 99 Nationella strategin för allergier – viktigaste frågor diagnostik, prevention, 
behandling, uppföljning 
Olika aspekter inom området diskuteras och MI förmedlar till ansvariga på 
Socialstyrelsen. 
 

§ 100 Almedalen 
MI och ÅÅ planerar. Inbjudna hittills är Sara Banegas, chefläkare Praktikertjänst, Nicklas 
Sandström, Moderaterna, Region Västerbotten, Jonas Lindberg, Vänsterpartiet Region 
Stockholm och Emmy Ahlstedt, Centerpartiet, Region Kalmar. 
 

§ 101 SFAMpen 3.0 
Jacob och Ulrika entusiastiska. Diskussion kring vad redigering kostar per avsnitt, ca 
10 000 kr per avsnitt? De får 50 000 kr som utgångspunkt, det vill säga rådsbudget då 
de ej hinner komma upp i 10 avsnitt i år. Reklam är inte önskvärt i podden. Arvode? 
Nej, utgångspunkt ideellt arbete.  
 
 
 



 
 

§ 102 NFGP budget mm 
MI och AS reser till Köpenhamn torsdag-fredag denna vecka. Vad ska Sverige betala i 
medlemsavgift? Sverige vill ha lägre avgift. Norge och Danmark tycker det är orättvis då 
allt arbete kommer alla till gagn. MI anser önskvärt med kostnad utifrån antal 
medlemmar, vilket gruppen instämmer i. Diskussion om olika prismodeller som NPG 
ska använda till sina medlemmar. 
Beslut: MI får mandat att acceptera modell F. 
 

§ 103 Rapport från externa möten 
Rädsla hos lokalföreningar att ta på sig Kongressen. Om ingen tar på sig den, hur ska vi 
agera?  
Målsättning att vara tydligare med förutsättningar kring kongressen.  
 

§ 104 Månadens nyhetsbrev 
Sammanställas av AL. 
 

§ 105 Nästa möte 
2024-04-24 Konstituerande styrelsemöte direkt efter fullmäktigemötet ca kl. 18.00. 
 

§ 106 Mötet avslutas 
Ordförande förklarade mötet avslutat. 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

 

Isabelle Körner Johansson  Magnus Isacson   
Kansliansvarig   Ordförande 


